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Trafikudvalget har i brev af 24. august 2010 stillet mig følgende spørgsmål 
1580 (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål nr. 1580:

"Ministeren bedes redegøre for, hvorvidt der i den periode, hvor der, som følge 
af sporombygningen Svanemøllen-Hillerød, er blevet udstedet flere bøder til
rejsende uden gyldig billet, end gængs for perioden og strækningen."

Svar:

DSB har oplyst, at DSB S-tog ikke udarbejder statistik omkring, hvor på S-
banen en kontrolafgift udskrives. Det er derfor, på baggrund af de registrerede 
oplysninger, ikke muligt at opgøre, om der er udskrevet flere eller færre kon-
trolafgifter på strækningen mellem Hillerød og Svanemøllen mens den første 
del af sporarbejdet har fundet sted, end gængs for perioden og strækningen.

DSB oplyser, at der for hele S-banen i juni og juli 2010 er udskrevet 15 % færre
kontrolafgifter end i samme periode sidste år.

Med venlig hilsen

Hans Chr. Schmidt
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